
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 1/11/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υγείας

ΘΕΜΑ: «Η υπολειτουργία του Γ.Ν. Άμφισσας συμπαρασύρει
υποβαθμίζοντας τα Κ.Υ. Φωκίδας»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως ενημερωθήκαμε, σε ανακοίνωση του Σωματείου Εργαζομένων Γ. Ν. Άμφισσας
και Κ.  Υ.  τονίζεται μεταξύ των άλλων ότι γενικότερα -  κάτι που ισχύει και για το Γ.  Ν.
Άμφισσας,  καθώς και για τα Κέντρα Υγείας της Φωκίδας -  οι Διοικήσεις ΥΠΕ και των
νοσοκομείων πιέζουν «…το υπάρχον ελλιπές εξαντλημένο προσωπικό σε
υπερεφημέρευση, διπλές βάρδιες, περικοπή ρεπό και αδειών, μετακινήσεις αλλά και σε
εφημερίες γιατρών σε τμήματα άσχετα με την ειδικότητά τους (π.χ. εφημερεύουν για την
παθολογική κλινική καρδιολόγοι ή πνευμονολόγοι για Μονάδες Τεχνητού Νεφρού,
επίσης εφημερεύουν καρδιολόγοι). Η επιδείνωση αυτή των συνθηκών εργασίας επιφέρει
δεκάδες παραιτήσεις και άγονες προκηρύξεις...». Συνεπώς, κατά τα αναφερόμενα και με
δεδομένη την έλλειψη προσωπικού στο Γ. Ν Άμφισσας, διαταράσσεται η ισχύς του
οργανογράμματος λειτουργίας του, η οποία διατάραξη συμπαρασύρει τα δύο Κέντρα
Υγείας της Π. Ε. Φωκίδας, «…τα οποία σηκώνουν το βάρος της λειτουργικής
εφημέρευσης του Γ.  Ν Άμφισσας,  μέσω της απόσπασης των γιατρών από εκείνα,
καθιστώντας τα μη λειτουργικά, αφού μένουν εκείνα χωρίς γιατρό, δίχως να μπορούν να
επιτελέσουν τον ρόλο τους στην πρωτοβάθμια περίθαλψη».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως στελεχώσετε πλήρως την Πρωτοβάθμια Φροντίδα Υγείας και το ΕΚΑΒ
Φωκίδας με το αναγκαίο μόνιμο προσωπικό πλήρους και αποκλειστικής απασχόλησης,
προκειμένου να ενδυναμωθούν τα οργανογράμματα λειτουργίας και η Δευτεροβάθμια
Περίθαλψη τόσο του Γ. Ν. Άμφισσας όσο και των Κ. Υ. Φωκίδας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

654

Ημερομ. Κατάθεσης:

4/11/2024




